
Generalforsamling i Mahjong Danmark 

Dato: 30. september 2011 

Sted: Børnehuset Columbus, Rejsbygade 8A, 1759 København V  

Tidspunkt: Generalforsamling kl. 18:30 

Materiale kan findes på http://mahjong.dk/aktiviteter/generalforsamling/2011/. 

Deltagere: 24 

Dagsorden 

1. Valg af dirigent 

Freddy Christiansen blev valgt. 

2. Godkendelse af indkaldelse og dagsorden 

Begge godkendt. 

3. Valg af referent 

Henrik Leth blev valgt. 

4. Bestyrelsen aflægger beretning 

Tina Christensen præsenterede beretningen: 

http://mahjong.dk/aktiviteter/generalforsamling/2011/beretning (slide 1-25). 

Vi laver et spillerkartotek baseret på vurderinger fra turneringer. Martin Faartoft er ved at 

lave en database, der kan tilgås fra internettet, og ønsker og forslag kan rettes til ham. 

Godkendt ved akklamation. 

5. Bestyrelsen orienterer om nye lokaler i København 

http://mahjong.dk/aktiviteter/generalforsamling/2011/beretning (slide 26-28). 

Godkendt efter enkelte spørgsmål. 

6. Forelæggelse og godkendelse af regnskab og budget 

Regnskab: http://mahjong.dk/filer/Regnskab2010-11.pdf 

Turneringer forventes at hvile i sig selv, dvs. give det samme i indtægter og udgifter. Denne 

gang var dog lidt underskud. 

Godkendt ved akklamation. 

Budget: http://mahjong.dk/filer/Budget2011.pdf. 

Der blev spurgt til budget for københavnerlokaler – det forefindes dog ikke. Planen er, at det 

skal indgå separat, men på samme måde som Mahjong Danmarks budget og regnskab ved 

kommende generalforsamlinger. 

Der findes ikke et separat punkt på dagsordenen til københavnerlokalerne, så de vil 

antageligvis blive behandlet på sammepunkt som Mahjong Danmarks regnskab – selvom det 

forekommer mindre relevant for medlemmer, der ikke spiller i københavnerlokalerne. 

Godkendt ved akklamation. 

7. Beretninger fra repræsentanter og komiteer 

http://mahjong.dk/aktiviteter/generalforsamling/2011/beretning (slide 29-33). 

Ingen yderligeres spørgsmål. Forsamlingen takkede repræsentanterne for deres indsats. 
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8. Indkomne forslag 

Vedtægtsændringer: http://mahjong.dk/filer/MDvedt.pdf. 

Alle vedtaget ved afstemning et for et. 

9. Valg af bestyrelse 

Tina Christensen (formand), Isabel B. Steenholm, Morten Andersen (næstformand), Henrik 

K. Nielsen og Henrik Leth (kassererer) genopstiller. 

Ingen modkandidater, så bestyrelsen er genvalgt. 

10. Valg af revisor og revisorsuppleant 

Frank Rostved genopstiller som revisor. Linda G. Karlsson genopstiller som suppleant. 

Ingen modkandidater, så begge er genvalgt. 

11. Valg af repræsentanter og nedsættelse af komiteer 

Der er ikke planlagt nogen komiteer. 

12. Eventuelt 

Tina Christensen, http://mahjong.dk/aktiviteter/generalforsamling/2011/beretning (slide 34-

37): Hjælp til bestyrelsen er velkommen, f.eks. inden for følgende emner: 

Der blev spurgt til interesserede i et dommerseminar, da det vil være rart med flere danske 

dommere. Interesserede var: Lars Therkelsen, Isabel B. Steenholm, Michel Mandix, Frank 

Rostved, Peter R. Hauge, Helene M. Steffensen, Lena Smith. Bestyrelsen vil prøve at finde 

en dag til et seminar. 

Dommer til DM 16-17. juni 2012: Jesper W. Hansen. 

Organisering af turneringer: Lena Smith vil gerne hjælpe med MCR-turneringer, Camilla 

Dalsgaard er også interesseret. – Der er nogen bekymring om ikke at kunne deltage i 

turneringer, men dette vil være et mindre problem desto flere, der vil hjælpe (så der er 

mange, der kan skiftes). Bestyrelsen vil sige til, når næste turnering skal planlægges. 

Anders Labich arbejder på at få et automatisk fællesspil på Forum; Morten Andersen vil 

gerne køre det i en periode indtil det automatiske er klar. 

Nyhedsbrevredaktør: 2-3 breve om året, Helene M. Steffensen og Frank Rostved kunne 

være interesserede. 

 

Morten Andersen omtalte vores kvalifikationsdepositum: Vi ved ikke præcist, hvor og 

hvornår de næste EM og VM afholdes. Det er blevet besluttet at holde EM hvert tredje år 

fremfor hvert andet år. Kvalifikationerne kører dog uforandret, dog med flere turneringer 

end tidligere (dvs. de danske turneringer, der ligger mellem tilmeldingsfristerne til to EM'er, 

virker som kvalifikationsturneringer). Hvis nogen er interesseret i at få depositum tilbage, 

skal de tale med Morten Andersen for at penge tilbage. Man kan så indbetale igen senere, 

når det er relevant. Det er tænkeligt, at det i fremtiden bliver sværere at kvalificere sig, dels 

pga. antallet af mulige deltagere, dels pga. flere danske spillere. 

 

Isabel B. Steenholm: VikingCon er 14-16. oktober. Er der nogen, der kan hjælpe med 

Mahjong Danmarks deltagelse (også så der er nogle spillere tilstede i lokalet)? Så aftal 

nærmere med Isabel. 

 

Jesper W. Hansen: Information er spredt på Forum og Facebook. Er der problemer med, at 

noget ikke når ud til alle? Kan man gøre Forum bedre, så det er rarere at bruge? 

Man kan desværre ikke henvise fra Facebook til Forum (pga. problemer med ”,” i link). Det 

er rart, hvis ting er begge steder. Bestyrelsen vil være opmærksom på, at info fra foreningen 

kommunikeres bredt (mens den typisk ikke vil blande sig i ting som Sheilas madordning i 

http://mahjong.dk/filer/MDvedt.pdf
http://mahjong.dk/aktiviteter/generalforsamling/2011/beretning


københavnerlokalerne). 

 

Freddy Christiansen: Hvornår skal vi have julefrokost? 3. december hjemme hos Freddy. 

 

Henrik Leth: Kig venligst, om nogen har riichi-spil derhjemme – desværre kan foreningen 

ikke redegøre for to af vores riichi-spil (i blå kasse). 

 

Generalforsamlingen afsluttet 20:21. 

 

 

Referatet er læst og godkendt af 

 

 

_______________________________________________________ 

Freddy Christiansen, dirigent 

 

 

_______________________________________________________ 

Isabel B. Steenholm, menigt bestyrelsesmedlem 

 

 

_______________________________________________________ 

Henrik K. Nielsen, menigt bestyrelsesmedlem 

 

 

_______________________________________________________ 

Morten Andersen, næstformand 

 

 

_______________________________________________________ 

Tina Christensen, formand 

 

 

_______________________________________________________ 

Henrik Leth, referent og kasserer 

 


